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Saksnr. Saker: Vedtak: Roar Ingar
 Inger 
Lise

Dzemal Kristian Andre  Ferdig ca. 3
4

1000 Innledende kommentarer x sl 6
n

5
1001 n

(Noen linjer er skjult for konfidensialitet)

1040 Aktuelle styresaker x Roar sl 6
1041 Faste saker: Innkalling; Saksliste; Siste referat;                   Noe å bemerke? Godkjent x r

1042 Se 1100 Økonomi:                                                     Orienteringe er tatt til etterretning x r

1043 Se 1200 Oppstart med OBOS:                                 Orienteringe er tatt til etterretning r

1044 Se 1300 Ladeprosjektet:                                          Orienteringe er tatt til etterretning r

1045 Se 1400 Garasjer og parkering:                        Ikke mottatt innstilling, ikke behandlet r

1046 Se 1500 Nye øvre lekeplass,   "Storstua":          Ikke mottatt referat, ikke behandlet r

1047 Se 1600
Se 1700

Medlemsservice, Infoperm:                              Kommentert, Ikke behandlet
Medlemsservice, Hjemmeside:                        Kommentert, Ikke behandlet

r

1048
1049

Se 3000
Se 4000

Drift og vedlikehold (styret):          Saker ikke behandlet - Løse "under veis
Drift og vedlikehold (Woj/andre):   Saker ikke behandlet - Løse "under veis

r

1050 Se 7030 Personalsaker:                     8 saker, 6 behandlet + 1 omtales, 1 besvares x r

1051 Se 9000 Fast avslutning:         ToDo/ Oppgavefordeling/ Planlagt fravær/ Neste møte r

Øvre Haukåsen Velforening                                Referat fra styremøte 05.08.20                                            

Innkallingen varslet et annerledes opplegg for innkalling, gjennomføring og dokumentasjon av styremøtene. Dette er første skritt på 
veien til å ta i bruk "Styrerommet" fra OBOS. Det er sikkert ikke slik Styrerommet blir, men i alle fall er dette et forsøk på å tilpasse seg 
det nye som kommer. Håper gjennomføringen av møtet var tilfredsstillende, og referatet gir nødvendig mening. Det blir sikkert bedre 
etter hvert som vi tar Styrerommet i bruk.    Noen forslag til endring?     Hilsen Roar.
PS: Her følger en revidert tekst om "styrets oppdrag" .   

«Styret skal levere daglig teknisk drift og vedlikehold av sammeiet ØHV's eiendommer og fellesanlegg. 
Parallelt skal vi også modernisere og demokratisere ØHV, som en medlemsbassert forening. Det handler om å forbedre, steg for steg, 
Styreadministrasjon; Økonomi-styring og Regnskap; Medlemskommunikasjon; Ny infrastruktur for lading av elbiler og Oppgradere øvre 
lekeplass. Andre prosjekter kan også inkluderes.» 
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Saksnr. Saker: Vedtak: Roar Ingar
 Inger 
Lise

Dzemal Kristian Andre  Ferdig ca. 3

1100 Økonomi x Ingar sl 6
1101 Pri 1 Alle utgifter betalt, lite inntekter/ ingen kontingenter fakturert, svak likviditet.

Samlet på bok ca 170.000. Venter regninger for ca 25.000 + TVBB for Q3.
Plan B (lån i banken/ utsette betalinger?)

Forberede 
plan B

x x r

1102 Pri 2b Har levert fakturagrunnlag for Q2 og strøm (kontingentmodell) til OBOS x x 04.aug  6
1103 Pri 2c Fakturere Q2 + garasjestrøm nå, grunnbeløpet for kabling, bakplater senere. x x r 6

1200 Ny regnskapsfører / OBOS, "Styrerommet" x Nikolas sl 6
1201 Ferie, det går tregt. Sikkert en lang periode med nye og gamle systemer. r

1202 Implementere og opplæring i nytt system for "Styrerommet" vil skje utover 
høsten. Inkluderer rutiner for Medlemslister, styremøter, attestering, kontering, 
regnskap, budsjettering, medlemskommunikasjon, etc.

x x x x x OBOS 7 % r

6
1203 Pri 2a OBOS må etablere Medlemsliste. Roar har purret etternølere i ØHV bård på 

nett og i postkasser. Pr 11. august mangler ca 20 registreringer.
ØHV skaffe 

mer info
x OBOS 80 % r

6
1205 Pri 3a OBOS må sette opp "Styrerommet" med data for ØHV, Har purret Sigrun!  Haster x Sigrun r

1206 Pri 3b Har levert alle underbilag for 1.1. - 1.8. 2020 til OBOS for behandling. x x 03.aug  6
1207 Hvordan kan vi bruke ny medlemsliste til våre rutiner? Avvente x OBOS r 6

1300 Nytt ladeanlegg (strømopplegg) x Martin sl 6
1301 Har sett på 158 av 186, mangler 19 + 9 Melleberg. (Ca. 24 + 9 bokser/plater) x x x Calle 85-90 % r 6
1303 Pri 5a Må rapportere til ENS. Må organisere ca 320 bilder og notater.

ENS bør komme å gjøre egen forberedelser.
x 70 % r

1305 Pri 5b ENS, ØHV og graver må etablere framdriftsplan!  Calle tilbake CA. 12. aug. x x Utvalg 70 % r 6
1306 Pri 5c Sluttforhandle framdrift og avtale med ENS. Ordne møte x Utvalg r

1302 Svar fra Melleberg om befaring av hans garasjer Venter svar x r 6
1304 ØHV levere fakturagrunnlag for "Bakplater", ref. Martin og ENS x Martin 70 % r 6

1400 Garasjer og parkering  - Sak ikke behandlet x x Dzemal sl 6
1401 Pri 6a Mange blander dette med lade-prosjektet. Kenneth reviderer gamle tekster. 

Inger Lise / Johnny hjelper jobben med identifisere innholdet i gamle arkiv.
x x Kenneth

Johnny
50 % r

1402 Skrive sammendrag om lover og regler (garasjer, parkering, indre/ ytre område) Venter svar x Kenneth r 6

1500 Nye øvre lekeplass,  "Storstua"  - Sak ikke behandlet x Inger Lise sl 6
1501 Går tregt. Venter på "møblering", framdrift og kostnader. Har purret referat. Venter svar x x Utvalg r
1502 Pri 7 Må styrebehandle revidert og kompletert forslag fra utvalget

                                      Inger Lise kontakter Helen og purrer på siste referat.
Purre x x Utvalg r

6
1504 Har fått 2 lekeapparater og "tribuneelementer (mot henting) x r
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Saksnr. Saker: Vedtak: Roar Ingar
 Inger 
Lise

Dzemal Kristian Andre  Ferdig ca. 3

1600 Medlemsservice/ Infoperm - Sak ikke behandlet x sl 6
1601 Epost og Medlemspost fungerer rimelig bra.

Infoperm er pri 1 for medlemsservice!  FB er ikke  til ØHVs bruk! 
x r

1602 Pri 8 Etablere utvalg til å ferdigstille utkast til infoperm, fra forprosjektet i 2019 x x Kristian r 6

1700 Medlemsservice/ Ny hjemmeside, "Vibbo" - Sak ikke behandlet x sl 6
1701 Ny hjemmeside får vi fra OBOS, som del av "Styrerommet/ Vibbo".

"Tette etterslepet" på OMV.com er pri 1 for hjemmesiden!
r

1702 Pri 9 Etablere utvalg til å migrere fra gammel til ny hjemmeside x Nikolai r 6
1703 Stort etterslep på hjemmesiden. Må legge ut: MP19, 20a, 21a, og om Storstua, 

GF-Protokoll, Strategiseminar, Styrereferat 4. juni og 1. juli.
x r

6
1704 Må rette opp flere sider om bl.a. styret, utekontakter, rekkekontakter etc x r 6
1705 Modernisere brukergrensesnittet, Omstrukturere arkivet. Hva med Vibbo? x Arnljot r 6
1706 Lære/ bruke nye Vibbo fra OBOS x r 6

1800 Arkivprosjektet (samordne med struktur i Vibbo) - Sak ikke behandlet x Johnny sl 6
1801 Rydde i E-arkivene. Egne mapper for bl.a. Woj og Storstua, sortere mails hit. x r 6
1802 Organisere historisk arkiv, Koordinere med Nikolai x Johnny r 6
1803 Scanne ev. "gjenskape" viktige dokumenter x Arnljot r 6

1900 Nytt TVBB fellesanlegg - Sak ikke behandlet x Kagiso sl 6
1901 Justere avtalen/ faktureringen til riktig antall brukere x Lasse r 6
1902 Registrere Telenors Abo-listen i vårt medlemsarkiv x Lasse r 6

3000 Drift (Styret) - Sak ikke behandlet - Løse "under veis" x x Dzemal sl 6
3001 Skal vi bytte lamper på garasjene? Bestilt? Vi har 60.000 i budsjett for dette. x Martin r 6
3002 Pri 5d Reparere Kabelbrudd/jordingsfeil ved G13 (Trenger graver og Eltera) x  Partner r 6
3003 Reparere gressklipper, trillebør, nye postkasseskilt. Etterlyse stige x x r 6
3004 Rydde el-boder: Samle  redskap (is-hakke, høytrykkspyler, bensinkanne),

Rutiner, Kaste rot, Samle "fremmede esker og varsle kasting! 
x x x x r

6

4000 Vedlikehold (Wojciech) - Sak ikke behandlet - Løse "under veis" x x Kristian sl 6
4001 Wojciech må levere bedre administrasjon ! (Ref møte 27. juli) x r 6
4002 Pris vedlikehold av støttemurer (m2 pris m/ grunnarbeid, maling, utstyr, stige) 1000/ m2 x 15.jul  6
4003 Vinterplugger til gjerdet ved G159 ligger i Woj-garasjen x 15.jul  6



Side 4 av 4

Saksnr. Saker: Vedtak: Roar Ingar
 Inger 
Lise

Dzemal Kristian Andre  Ferdig ca. 3
4004 Montere tilbake skilt på øvre, etter vi vet mere om Storstua vent x Utvalg r 6
4005 Montere lampehode fra Philips ved Blokk A vent x Martin r 6

7000 Medlemssaker x Roar sl 6
7030 Personalsaker - 8 saker på bordet - Konfidensielt x Roar sl

7031 Pri 4a Prinsippbeslutning: Egentlig har styret i ØHV ikke noe med nabokonflikter å 
gjøre, bare når det er konflikt mellom huseier(e) og styret.

Vedtatt x r
6

7032 Pri 4b Prinsippbeslutning: Tr-saken a) og Mail-saken b) besvares skriftlig nå.
Husbråk c) og Herverk d) er allerede dokumentert. Settes foreløpig på vent.
P-kort e), Natt-bråk f) hundehold og garasje bruk, Lar gamle saker ligge.

Sende 
brev og 
MP/FB

x r

6

8000 Nye tema for styremøter - Sak ikke behandlet x Alle sl 6

9000 Fast avslutning:         ToDo/ Oppgavefordeling/ Planlagt fravær/ Neste møte x x x x x r

9001 Utleverte "Rolle- Arbeidsfordelingsliste" og "Deltager- Prosjektliste" vurderes av 
alle. Jobber ut fra dette intil videre.

Besluttes 
2. sep.

x x x x x r

9002 Møtet ble avsluttet kl. 21.00. Neste styremøte er 2. september kl. 18.00. <--- r

r


